
ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ

НА ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

ДО КМЕТА

НА ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪРНОВО

ПИТАНЕ Ч
3> 4 . <9 ^

от Якоб ван Бейлен

общински съветник /IS , 
от групата на “Демократична България - обединение“

Относно: Генерален план за организация на движението на град Велико Търново

Уважаеми г-н кмет,

През май тази година Генералният план за организация на движението на град 
Велико Търново във фаза „Окончателен проект“ (без посочена дата) беше публикуван и 
гражданите имаха възможност да го коментират в срок един месец след публикуването. 

Общо са подадени 30 коментара.

В тази връзка имам следните въпроси:

1. Какво е текущото състояние на плана?

2. Какво се прави с 30-те коментара на гражданите?

3. Ще има ли публично обсъждане, организирано преди планът да бъде финализиран?

4. Кога ще бъде представен окончателният план на нашия Съвет за решение.

Моля, дайте отговора си в писмена и устна форма.

С уважение,

13 ноември 2022 г. 
Велико Търново

Якоб ван Бейлен
/общински съветник от групата “ДБ-о”/


